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Z á p i s n i c a 
 

z riadneho zasadnutia  obecného zastupiteľstva, konaného dňa 19.8.2022 

 na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 

Prítomní         : viď prezenčná listina         

 

Program         : viď pozvánka na zasadnutie OZ                                      

                          

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Jozef Slovík (ďalej 

len starosta), ktorý privítal prítomných poslancov (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga 

Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka) , hlavnú 

kontrolórku obce p. Janu Tatarkovú   a p. Petra Vonsa za firmu Support Q, a.s. Námestovo.  

Starosta ospravedlnil poslancov  Karola Ogureka a Jozefa Mordela,  ktorí sa zasadnutia 

nezúčastnia. Starosta poukázal, že je prítomných  7 poslancov z celkového počtu 9, čo je 

nadpolovičná väčšina a skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. Písaním zápisnice poveril  

p. Bublákovú Danu, pracovníčku obecného úradu. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení: Margita Borová a Ondrej Kubík. 

Poslanci hlasovali nasledovne: Za: 7 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, 

Milan Klinovský, Ľubomír Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0     Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Margita Borová a Ondrej Kubík.  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení: Klinovský Milan, Jozef Halka. 

Poslanci hlasovali nasledovne: Za: 7 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, 

Milan Klinovský, Ľubomír Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka) 

Proti: 0     Zdržal sa: 0     Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v zložení: Oľga Chromeková a Milan Klinovský.  

 

 K bodu číslo 3 – Schválenie programu rokovania – V tomto bode programu starosta obce 

sa opýtal prítomných, či majú nejaké návrhy na zmenu rokovania OZ. Nakoľko neboli 

predložené žiadne zmeny, bol schválený program zasadnutia OZ podľa pozvánky, čo bolo 

schválené hlasovaním nasledovne: Za: 7 Anna Huráková, Margita Borová, Oľga 

Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka)  

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie.  

OZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva v zmysle  pozvánky.  

 

V bode 4. Doriešenie nájomnej zmluvy – Kasárne – starosta poukázal, že zasadnutie 

ohľadom prerokovania nájomnej zmluvy s firmou Support Q, a.s. bolo zvolané už skôr -  

telefonicky  na deň 29.7.2022, ale zasadnutie OZ sa nakoniec nekonalo z dôvodu 

ospravedlnenia sa viacerých poslancov z neúčasti na zasadnutí.  Z uvedeného dôvodu bolo 

toto zasadnutie bolo opätovne zvolané , ale už na základe písomnej pozvánky, zaslanej e-

mailom. 

 



Prvá strana zápisnice zo zasadnutia OZ dňa  19.8.2022 
Čo sa týka nájomnej zmluvy č. 1/2020 , starosta uviedol, že je vypracovaný návrh dodatku 

k uvedenej zmluve, ktorý vypracoval právnik p.  Palider. Ondrej Kubík poukázal, že na 

základe doporučenia zastupiteľstva,  osobne uvedenú zmluvu prešetril a prejednal 

s právnikom a jednoznačne pôvodná nájomná zmluva je pre obec nevýhodná. V nájomnej 

zmluve je potrebné pozmeniť    dve veci. Po prvé,  bod č. 3 čl. III. úplne vylúčiť a upraviť 

dodatkom . Po druhé,  výšku nájomného, nakoľko sa po úhrade faktúr firme Support Q a.s. 

výrazne zvýši hodnota majetku, upraviť. Ďalej p. Kubík informoval poslancov, že v zmysle 

doterajšej uzatvorenej zmluvy s firmou Support Q a.s. , predložené faktúry od Supportu Q, 

a.s.  po ich prepracovaní , sa budú musieť firme uhradiť. Uvedené informácie vzali poslanci 

na vedomie, k čomu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

OZ berie na vedomie informáciu p. Ondreja Kubíka o prešetrení a prejednaní nájomnej 

zmluvy č. 1/2020 s firmou  Support Q, a.s.  Námestovo.  

 

P. Vons sa  vyjadril,  že uvedená zmluva podľa jeho názor, už nie je nevýhodná. A práce, na 

ktoré sú vystavené obci faktúry,  vykonával na základe povolenia starostu obce. 

Starosta sa vyjadril, že faktúry obec musí firme uhradiť a priznáva, že on ako starosta 

pochybil. Teraz je potrebné uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve a prehodnotiť nájom, 

nakoľko sa zvýšila hodnota prenajímaného majetku. Opýtal sa p. Vonsa, predsedu 

predstavenstva Support Q., a.s,  či má naďalej záujem o prenájom . Starosta navrhol novú 

sumu nájmu vo výške  

400,00 €  -500,00 €/mesačne a požiadal o vyjadrenie poslancov. Poslanci s uvedeným 

návrhom súhlasili. P. Vons sa vyjadril, že zásadne nesúhlasí s touto výškou nájmu. Poukázal 

na to, že okrem uvedených faktúr, investoval do rekonštrukcie ďalších 10 000,00 €,  ktoré 

však necháva obci a nežiada o ich preplatenie. P. Vons sa ďalej vyjadril, že nesúhlasí 

s uvedeným návrhom aj z dôvodu, že f má ako nájomca ešte ďalšie výdavky – výdavky na 

elektriku, ktoré predstavujú výšku 200,00 € mesačne. Ďalej sa poslancom dotazoval, či má 

rovnaké nároky a práva, ako majú nájomcovia bytov, napr.  či mu obec vymení žiarovku, keď 

bude treba, pokosí trávnik, ..... Ďalej sa opýtal,  že na čo sú obci chatky a Kasárne, keď ich 

nechce obec  prenajať. Žiada ich prenajať za trhovú cenu, ktorá je aktuálna v tomto čase  

v Rabčiciach. K tomu sa poslanci vyjadrili nasledovne: 

-O.Kubík – poukázal, že je rozdiel prenajímať byty v bytovej jednotke a priestory, ktoré má  

prenajaté firma Support Q, a.s.  P. Vons doteraz využíval  priestor ,   používal ho, zisk mal on, 

resp. Firma Support Q, a.s.. 

-O.Chromeková – uviedla, že chatky prenajíma ďalším osobám,  má tam ubytovaných ľudí, 

ktorí mu za nájom platia, z čoho vyplýva, že  má z toho aj určitý zisk. 

-J.Tatarková - kontrolórka obce  - poukázala na to, že p. Vons všetko prerátava. Opýtala sa 

ho, koľko má ubytovacích miest v chatkách, prípadne koľko má ubytovaných ľudí. P. Vons sa 

vyjadril, že ubytovacích miest v jednej chatke je 5. P. Tatarková prepočítala –  5 ubytovacích 

miest x 2 chatky, spolu 10 ľudí. Krát nájom x 30 dní/mesiac, koľko to je? Opýtala sa p. 

Vonsa. P. Vons sa vyjadril, že momentálne má ubytovaných celkom 6 osôb. Ďalej poukázal,  

že kontrolórka to nemá čo riešiť, nakoľko tam vtedy nebola . 

-O.Kubík – je za návrh 500,00 €/mesačne. Poukázal, že samozrejme, sú to staré veci, ale nech 

to p. Vons  používa alebo nepoužíva .  Je to na jeho zváženie. P. Vons sa vyjadril, že s touto 

výškou nájmu nesúhlasí. A predložený návrh a dodatok k zmluve musí prejednať so svojim 

právnikom. Požaduje výšku 400,00 € a inak končí a odchádza. Ďalej poukázal, že 

povinnosťou obce a poslancov je starať sa o obecný majetok.  Požiadal poslancov,  aby  na 

neho netlačili a žiadal kompromis. Ďalší návrh, ktorý predložili poslanci,  bola výška  450,00 

€ mesačne, s čím p. Vons opäť nesúhlasil.  

 



 
Druhá strana zápisnice zo zasadnutia OZ dňa  19.8.2022 

 

Starosta p. Vonsa informoval, že do budúcna, keď bude chcieť robiť nejaké práce na 

prenajatom majetku, okrem súhlasu OZ, musí  robiť aj verejné obstarávanie, nakoľko je to 

majetok obce a on ako prenajímateľ, sa musí riadiť zákonmi.  P. Vons sa k tejto veci vyjadril,   

že jeho ako nájomcu  sa to netýka a doporučil starostovi obce, nech si to zistí a prešetrí u 

právnika, čo starosta prisľúbil. 

Po búrlivej diskusii sa nakoniec poslanci s p. Vonsom dohodli na sume 420,00 € mesačne, čo 

bolo jednomyseľne poslancami schválené hlasovaním: Za: 7 Anna Huráková, Margita 

Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka)  

Proti: 0     Zdržal sa: 0    Nehlasoval: 0. 

Ďalej sa dohodli, že uvedený dodatok  p. Vons  prejedná do piatku 26.8.2022 so svojim 

právnikom. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie.  

OZ schvaľuje návrh dodatku  zmysle nájomnej zmluvy č.  1/2020 nájom vo výške 

420,00 /€ mesačne.  

 

 P. Bubláková sa dotazovala, či sa budú faktúry vzájomne kompenzovať. Starosta sa vyjadril , 

že nie.  Zo strany obce aj zo strany Support Q, a.s. sa vzájomné záväzky a pohľadávky 

uhradia. P. Vons informoval prítomných,  že  faktúry za nájom a elektrickú energiu boli ž obci 

uhradené, s čím p. Bubláková nesúhlasila a  uviedla, že tieto úhrady do včerajšieho dňa na 

účte nezaevidovala a nie je to pravda.  Zároveň uviedla, ze do dnešného dňa aj napriek 

písomnej žiadosti, ktorá bola odoslaná firme Support Q, a.s., nemá prepracované, doplnené a 

predložené  faktúry a finančne rozdelené na jednotlivé chatky. Faktúru č. 520210201 vo výške 

14 527,80 € treba prepracovať, doplniť, o aké práce sa jedná, prípadne doplniť súpis 

vykonaných prác.  

P. starosta sa vyjadril, že firma Support Q, a.s. prisľúbila, že faktúry prerobí, čo potvrdil aj 

p. Vons.  Zároveň p. Bubláková poukázala, že je potrebné urobiť aj zápis o prevzatí a 

odovzdaní prác, ktorý je potrebné podpísať obidvoma stranami. Uviedla, že faktúry do 

účtovníctva budú zaevidované až po ich prepracovaní a doplnení a po schválení o ich 

zaevidovaní do účtovníctva obce  obecným zastupiteľstvom. Po krátkej diskusii OZ 

doporučilo p. Bublákovej, aby do budúceho zasadnutia obecného zastupitelstva prerokovala 

s p. Vonsom – zástupcom firmy Support Q, a.s. prepracovanie uvedených faktúr, k čomu bolo 

prijaté nasledovné uznesenie. 

OZ doporučuje. Bublákovej, aby do 5 dní  prerokovala s p. Vonsom – zástupcom firmy 

Support Q, a.s. prepracovanie  faktúr, ktoré boli vystavené obci, za  vykonané práce na 

Veľká a malá chata, aby to bolo účtovne správne. 

 

Ďalej  OZ po krátkej diskusii doporučilo starostovi obce doplniť ďalší bod v dodatku 

k nájomnej zmluve č. 1/2020 , aby si nájomca náklady za služby (ako vývoz odpadu, dodávka 

pitnej vody), bežnú údržbu majetku znášal na vlastné náklady.  

OZ doporučuje starostovi obce upraviť návrh dodatku k nájomnej zmluve č. 1/2020 

o bod, že nájomca Support Q, a.s. si bude náklady za služby , ako je vývoz odpadu, 

dodávka pitnej vody, bežná údržba majetku znášať na vlastné náklady.   

 

P. Bubláková žiadala uvedenú záležitosť poriešiť čo najskôr, nakoľko už v októbri sa konajú 

komunálne voľby. Po krátkej diskusii sa poslanci dohodli o termíne konania ďalšieho 

zasadnutia, na ktorom sa dorieši nájom Kasárni, a to na deň 26.8.2022 na 19.00 hod., k čomu 

bolo prijaté nasledovné uznesenie. 



OZ doporučuje starostovi obce zvolať  ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva  na 

deň 26.8.2022 na 19.00 hod. 

 
Tretia strana zápisnice zo zasadnutia OZ dňa  19.8.2022 

Bod 5. Prehodnotenie finančného príspevku – Telovýchovná jednota Slávia Rabčice 

(ďalej len TJ) - V tomto bode vystúpil p. Vons  - predseda TJ Slávia Rabčice a poukázal, že 

TJ úspešne začala I-VI. Ročník. Začala jesenná sezóna a I. zápas  bol minulý týždeň. 

Poukázal, že skúšali  aj U15, ale deti prešli do Rabče a Rabča tých lepších hráčov nechce 

pustiť. Ďalej uviedol, že budú platiť aj pokutu vo výške 500,00 €, nakoľko sa s tým 

nepočítalo, sezóna je chvíľu a stala sa chyba. Zajtra idú hrať do Lomnej , všetci ste pozvaní. 

Poukázal na to, že na rabčickom ihrisku sa nedá hrať ani trénovať. Plot je zhrdzavený, trčia 

drôty, ihrisko nerovné, tráva spálená. P. Vons  sa vyjadril, že ako zástupca firmy Support 

plánuje do ihriska investovať ďalej, nakoľko ihrisko je  pre školu, pre naše deti. Plánuje, že 

ihrisko uzatvorí – dá tam bránu, a bude neprístupné pre štvorkolky a motorky. Do dnešného 

dňa preinvestoval na futbalový klub zo svojich finančných prostriedkov okolo  8 000,00 €, 

ktoré však kontrolórke obce nezdokumentoval.   

Starosta sa k danej veci vyjadril , že aj na práce vykonávané na ihrisku,  musí mať v zmysle 

zákona o verejnom obstarávaní verejné obstarávanie. V opačnom prípade môže mať združenie 

nejaký postih.  P. Vons sa vyjadril  , že to zisťoval u právnika p. Vonsa Gabriela a poukázal, 

že TJ je súkromný športový klub a jeho sa verejné obstarávanie netýka. O. Kubík však 

uviedol,  že dotácia z obce, sú verejné zdroje a ani TJ ich nemôže minúť, kde chce. Všetko 

musí byť zdokladované a podlieha finančnému zúčtovaniu.  

P. Chromeková sa vyjadrila, že zastupiteľstvo schválilo TJ na rok 2022 finančný príspevok vo 

výške 15 000,00 € . P. Vons žiada ešte finančný príspevok na zavlažovanie ihriska vo výške 

20 000,00 €. Vyjadril sa ,  že to nechce pre seba, ale pre deti a všetko zostane len 

v Rabčiciach. Okrem toho je potrebné  zakúpiť aj kosačku na kosenie ihriska. Ďalej poukázal,  

že obec do ihriska neinvestovala 10 rokov a teraz je ihrisko v dezolátnom , nevyhovujúcom 

stave. Starosta informoval prítomných,  že minule bola za ním jedna mamička futbalistu a že 

sa vyjadrila, že obec nie je nápomocná, že si musia voziť deti na zápasy sami – autami. 

Starosta uviedol, že chcel dať AVIU aj so šoférom. Ale p. Vons sa vyjadril, že oni sa vozia 

mercedesmi a hádam ich deti sa nebudú voziť AVIOU. Ale p. Vons  už  má všetko dohodnuté 

s p. Prisenžnákom, ktorý mu prisľúbil dovoz a odvoz na celú sezónu. O.Kubík uviedol, že sa 

informoval u starostov okolitých obcí o výške príspevku pre šport, resp. TJ. Nikto 

nepodporuje TJ tak vysokou čiastkou ako obec Rabčice okrem Rabče, ktorá poukazuje ročne 

TJ sumu 35 000,00 €. Ale je v tom futbal, florbal a ostatná športová činnosť. Ďalej informoval 

p. Vonsa,  že sú tu 2 rôzne veci, a to fungovanie klubu a podpora obce. Obec klub môže, ale 

nemusí podporiť. P. Vons žiadal,  že prehodnotenie finančného príspevku  pre TJ, je osobitný 

bod programu a je potrebné ho odsúhlasiť.  

Potom sa vyjadrila p. kontrolórka a informovala poslancov o vykonaní kontroly u p. Vonsa, 

ktorou ju poverilo zastupiteľstvo.  Správu o vykonaní kontroly obdržali poslanci spolu 

s pozvánkou na OZ. Uviedla, že keď sa telefonicky spojila s p. Vonsom a informovala ho 

o vykonaní kontroly, vôbec sa s ňou nechcel baviť. Vznikol tu komunikačný problém. 

Nakoniec výzvu o vykonaní kontroly zaslala poštou. P. Vons jej zaslal podklady na základe 

výzvy poštou, ale nie na jej adresu, ale na obecný úrad, o čom ju neinformoval. Až keď sa 

informovala osobne, bolo jej povedané, že doklady boli zaslané a adresované na obec a nie na 

kontrolórku. Tak si ich od pracovníčky obce vyžiadala a na základe týchto dokladov 

vypracovala správu. Uviedla, že p. Vons si pôvodný účet vedený na TJ zrušil a založil nový 

účet v inej banke. Na základe predložených dokladov kontrolórka zistila, že za finančné 

prostriedky od obce si p. Vons zakúpil rukavice, dresy, 3 páry brán, zdravotnú tašku, a iné, ale 



všetky úhrady išli len z dotácie z obce. P. Vons prisľúbil, že poukáže na účet  TJ 15 000,00 €,  

ale kontrolórka na účte uvedený pohyb nenašla. 

Uvedenú informáciu poslanci vzali na vedomie, k čomu bolo prijaté nasledovné  uznesenie. 
 

 

Štvrtá strana zápisnice zo zasadnutia OZ dňa  19.8.2022 
OZ berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce o vykonaní kontroly u TJ Slávia 

Rabčice. 

 

P. Vons sa vyjadril, že on pre TJ zamestnáva trenéra. Že ho má zamestnaného už 10 mesiacov 

a hradí ho zo svojich financií. A TJ prevzal od obce, je jeho  a na základe informácii od 

právnika Vonsa Gabriela, nemá TJ žiadne prepojenie s obcou.  

K tomu sa vyjadril p. Kubík a poukázal, že p. Vons – ako predseda TJ žiada od obce, aby mu 

obec prispievala, ale sám nedodržiava zákony. Tento rok boli TJ poukázané finančné 

prostriedky vo výške 15 000,00 €, čo je až priveľa. Domnieva sa, že  2 mužstva  je  5 000,00 € 

priveľa.  Po búrlivej diskusii sa poslanci uzniesli a doporučili starostovi obce prizvať na 

budúce zasadnutie OZ   právnika Igora Palidera . Navrhli aj p. Vonsovi  prizvať na budúce 

zasadnutie OZ  svojho právnika   a uvedené záležitosti prerokovať na budúcom zasadnutí OZ, 

k čomu bolo prijaté nasledovné uznesenie. 

OZ doporučuje starostovi obce prizvať právnika na budúce zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, ktoré sa bude konať dňa 26.8.2022 o 19.00 hod. na obecnom úradu 

v Rabčiciach. Zároveň  firme Support Q, a.s. prizvať na uvedené zastupiteľstvo svojho 

právneho zástupcu. 

 

 

Ale p. Vons naďalej poukázal, že tráva na ihrisku nevyrastie. Zavlažovanie je jednorazová 

akcia. Cenové ponuky, ktoré predložil zastupiteľstvu, sú smiešne sumy. P. Vons ďalej 

poslancov informoval, že hovoril s p. farárom. V blízkosti ihriska je vodovod, ktorým by sa 

mohlo zavlažovať. Starosta k danej veci uviedol, že je tam školský vodovod, nie farský, ale 

nie je tam tlak. Bolo by potrebné zakúpiť čerpadlo, ale ihrisko má cca 5 tis.m2. P. Vons žiada 

od obce dotáciu vo výške  20 000,00 €  a firma Support Q a.s. bude investovať ďalších  

20 000,00 €. Odporučil prizvať na budúce zasadnutie OZ aj p. Stašiňáka, ktorý  má skúsenosti 

s fungovaním klubu v Námestove.  

Po búrlivej diskusii sa poslanci jednomyseľne uzniesli a doporučili tento bod presunúť na 

budúce zasadnutie OZ, ktoré sa bude konať 26.8.2022 a opätovne ho prejednať. 

K tomuto bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

OZ doporučuje presunúť bod „Prehodnotenie finančného príspevku – TJ Slávia 

Rabčice„  na opätovné preriešenie na budúce zasadnutie OZ, ktoré sa bude konať dňa 

26.8.2022. Zároveň presunúť na budúce zasadnutie OZ aj žiadosť TJ Slávia Rabčice 

o prenájom ihriska. 

 

V bode „Rôzne“ sa prejednávalo: 

P. Vons sa dotazoval, ako je to s predajom prípadne prenájmom starého kultúrneho domu. 

Starosta sa vyjadril, že v tomto volebnom období sa starý kultúrny dom na základe 

doporučenia obecného zastupiteľstva nejde predávať.  P. Vons požiadal zaslať uznesenie, 

kedy sa tento bod odsúhlasil. 

 

V ďalšom bode starosta poukázal, že sa z Okresného úradu, katastrálneho odboru Námestovo 

vrátila kúpna zmluva zo dňa 1.6.2022, ktorá sa už opravovala, a obecné zastupiteľstvo ju už aj 

schvaľovalo. Informoval, že v návrhu kúpnej zmluve je potrebné opraviť určité údaje, ktoré 

podrobnejšie  v zmysle listu prečítal poslancom. Uvedené nedostatky a opravy je potrebné 



vykonať dodatkom k zmluve, opraveným návrhom na vklad a opraveným uznesením 

obecného  zastupiteľstva v lehote do 30 dní. OZ jednomyseľne schválilo tento bod  

hlasovaním : Za: 7 Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, 

Ľubomír Bublák, 
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Ondrej Kubík, Jozef Halka)  

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 

K tomuto bodu bolo prijaté nasledovné uznesenie: 

OZ schvaľuje Dodatok  ku kúpnej zmluve uzavretý v zmysle § 588 a nasl. zákona č. 

40/1964 Zb. Občianskeho zákonníka v znení neskorších predpisov a ust. § 5 zákona č. 

182/1993 Z.z. v znení neskorších právnych predpisov  (ďalej len zmluva) medzi: 

 

Predávajúci: 

 

Ing. Oľga Morozová rod. Slovíková, nar. 23.05.1961, r. č. 61-55-23/6208, Rabčice 430, 029 

45 Rabčice,  štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Jozef Slovík, rod. Slovík, nar. 26.06.1958, r. č. 58-06-26/6356, Rabčice 153, 029 45 Rabčice, 

štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Peter Lukašák, rod. Lukašák,  nar. 31.01.1971, r .č. 71-01-31/7685, Rabčice 96, 029 45 

Rabčice, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Jozefa Bolibruchová, rod. Hopjaková, nar. 05.02.1944, r. č. 44-52-05/732, Sihelné 412,  

029 46 Sihelné, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Miroslav Brenkus, rod. Brenkus, nar. 05.05.1963, r. č. 63-05-05/6406, Rabčice 242, 029 45 

Rabčice, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Ján Bolibruch, rod. Bolibruch, nar. 04.08.1967, r. č. 67-08-04/6873, Rabčice 258, 029 45 

Rabčice, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Tibor Fiták, rod. Fiták, nar. 05.09.1955, r. č. 95-09-05/7921, Rabčice 235, 029 45 Rabčice, 

štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Ferdinand Chromek, rod. Chromek, nar. 12.11.1950, r. č. 50-11-12/237, Sklabiná 187, 991 

05 Sklabiná, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Ján Chromek, rod. Chromek, nar. 06.03.1981, r. č. 81-03-06/7687, Konečná 872/14, 029 44 

Rabča, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Janka Vorčáková, rod. Grobarčíková, nar. 12.11.1971, r. č. 71-61-12/7721, Oravská 

Polhora 193,           029 47 Oravská Polhora, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Šimon Stelina, rod. Stelina, nar. 14.01.2002, r. č. 02-01-14/4427, Rabčice 131, 029 45 

Rabčice, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Barbora Sireková, rod. Jagnešáková, nar. 09.12.1994, r. č. 94-62-09/6512, Líščie údolie 

179/134, 841 04 Bratislava – Karlová Ves, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Magdaléna Maslaňáková, rod. Bandíková, nar. 01.12.1966, r. č. 66-62-01/6933, Oravské 

Veselé 750, 029 62 Oravské Veselé, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Július Lukašák, rod. Lukašák, nar. 10.06.1951, r. č. 51-06-10/350, Abrahám 102, 925 45 

Abrahám, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

Peter Grobarčík, rod. Grobarčík, nar. 06.01.1978, r. č. 78-01-06/7736, Rabčice 160, 029 45 

Rabčice, štátna príslušnosť: Slovenská republika 

 

V zastúpení splnomocnenca :  

Jozef Slovík, rod. Slovík, nar. 26.06.1958, r. č. 58-06-26/6356, Rabčice 153, 029 45 Rabčice, 

štátna príslušnosť: Slovenská republika 



 

Kupujúci: 

bec Rabčice, IČO 00 314 846, 029 47 Rabčice 

Zastúpená : Jozefom Slovíkom – starostom obce, štátna príslušnosť : Slovenská republika  
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Zmluvné strany sa vzájomne dohodli na odstránení nedostatkov uvedených  

 

 

v rozhodnutí o prerušení konania Okresného úradu v Námestove, katastrálneho odboru V-

2669/2022 a to v nasledovnom znení: 

 

U predávajúceho Tibora Fitáka sa opravujú identifikačné údaje:  

 

Tibor Fiták, rod. Fiták, nar. 05.09.1995, r. č. 95-09-05/7921, Rabčice 235, 029 45 Rabčice, 

štátna príslušnosť: Slovenská republika 

 

Čl. 1 odsek tretí sa vypúšťa a opravuje 

Predávajúci Oľga Morozová a Jozef Slovík sú podielovými spoluvlastníkmi 

nehnuteľnosti, v k.ú. Rabčice zapísané na  LV 1046, obec:Rabčice, okres: Námestovo 

CKN parcelu. č. 5425/31 orná pôda o výmere 54 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/87 trvalý trávny porast o výmere 64 m
2
 , 

EKN parcelu. č. 3083 orná pôda o výmere 62 m
2
 , 

CKN parcelu. č.5425/47 orná pôda o výmere 8 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/103 trvalý trávny porast o výmere 116 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/54 orná pôda o výmere 61 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/143 trvalý trávny porast o výmere 206 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/78  orná pôda o výmere 45 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/139  trvalý trávny porast o výmere 20 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/80  orná pôda o výmere 13 m
2
 , 

pod B3 Oľga Morozová v podiele 1/2-ina . 

pod B5 Jozef Slovík v podiele 1/2-ina . 

 

Čl. 1 odsek šiesty sa vypúšťa a opravuje 

 

Predávajúci Július Lukašák, Jozefa Bolibruchová, Miroslav Brenkus, Ján Bolibruch, 

Tibor Fiták sú podielovými spoluvlastníkmi nehnuteľnosti, v k.ú. Rabčice zapísané na  LV 

4258, obec:Rabčice, okres: Námestovo 

CKN parcelu. č. 5458/55 orná pôda o výmere 46 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/77 orná pôda o výmere 27 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/59 orná pôda o výmere 3 m
2
 , 

pod B1 Július Lukašák v podiele 12/48-ina . 

pod B3 Jozefa Bolibruchová v podiele 7/48-ina . 

pod B4 Miroslav Brenkus v podiele 7/48-inaň 

pod B5 Ján Bolibruch v podiele 10/48-ina 

pod B6 Tibor Fiták v podiele 1/4-ina 

 

Predávajúci Július Lukašák, Jozefa Bolibruchová, Miroslav Brenkus, Ján Bolibruch, 

Tibor Fiták sú podielovými spoluvlastníkmi nehnuteľnosti, v k.ú. Rabčice zapísané na  LV 

4258, obec:Rabčice, okres: Námestovo 



EKN parcelu. č. 3104 trvalý trávny porast o výmere 50 m
2
 , 

pod B1 Július Lukašák v podiele 12/48-ina . 

pod B3 Jozefa Bolibruchová v podiele 7/48-ina . 

pod B4 Miroslav Brenkus v podiele 7/48-ina 
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pod B5 Ján Bolibruch v podiele 10/48-ina 

pod B6 Tibor Fiták v podiele 1/4-ina 

 

Čl. 2 odsek tretí sa vypúšťa a opravuje 

 

Predávajúci Oľga Morozová a Jozef Slovík predávajú kupujúcej obci Rabčice v podiele 

1/1-ina účasti nehnuteľnosť, zapísanú na LV 1046, k.ú. Rabčice 

CKN parcelu. č. 5425/31 orná pôda o výmere 54 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/87 trvalý trávny porast o výmere 64 m
2
 , 

EKN parcelu. č. 3083 orná pôda o výmere 62 m
2
 , 

CKN parcelu. č.5425/47 orná pôda o výmere 8 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/103 trvalý trávny porast o výmere 116 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/54 orná pôda o výmere 61 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/143 trvalý trávny porast o výmere 206 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/78  orná pôda o výmere 45 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5460/139  trvalý trávny porast o výmere 20 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/80  orná pôda o výmere 13 m
2
 , 

a kupujúca od predávajúcich kupuje  tieto nehnuteľnosti. 

 

Čl. 2 odsek šiesty sa vypúšťa a opravuje 

 

Predávajúci Július Lukašák, Jozefa Bolibruchová, Miroslav Brenkus, Ján Bolibruch, 

Tibor Fiták predávajú kupujúcej obci Rabčice v podiele 1/1-ina účasti nehnuteľnosť, 

zapísanú na LV 4258  k.ú. Rabčice 

CKN parcelu. č. 5458/55 orná pôda o výmere 46 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/77 orná pôda o výmere 27 m
2
 , 

CKN parcelu. č. 5458/59 orná pôda o výmere 3 m
2
 , 

a kupujúca od predávajúcich kupuje  tieto nehnuteľnosti. 

 

Predávajúci Július Lukašák, Jozefa Bolibruchová, Miroslav Brenkus, Ján Bolibruch, 

Tibor Fiták predávajú kupujúcej obci Rabčice v podiele 1/1-ina účasti nehnuteľnosť, 

zapísanú na LV 4258  k.ú. Rabčice 

EKN parc.č.   výmera(m
2
) druh pozemku 

3104 50 Trvalý trávny porast 

a to len tú časť ktoré podľa GP č. 46156704-102/2018 vyhotoveného  Ing. Tomášom 

Bukovým,  overeného pod číslom G1-875/2018 

zodpovedajú dielu „160“ o výmere 18m
2
, ktorý vytvára  novovytvorenú CKN parcelu. č. 

5460/144 trvalý trávny porast o výmere 18 m
2
 , 

a kupujúca od predávajúcich kupuje  túto nehnuteľnosť. 

 

Čl. 2 odsek osmy sa vypúšťa a opravuje 

 

Predávajúci Tibor Fiták a Peter Grobarčík predávajú kupujúcej obci Rabčice v podiele 

1/1-ina účasti nehnuteľnosť, zapísanú na LV 4271  k.ú. Rabčice 



EKN parc.č.   výmera(m
2
) druh pozemku 

3275/10 1440 orná pôda 
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a to len tú časť ktoré podľa GP č. 46156704-102/2018 vyhotoveného  Ing. Tomášom 

Bukovým,  overeného pod číslom G1-875/2018 

zodpovedajú dielu „229“ o výmere 17 m
2
, ktorý vytvára  novovytvorenú CKN parcelu. č. 

5460/147 trvalý trávny porast o výmere 17 m
2
 , 

 

a kupujúca od predávajúcich kupuje  tieto nehnuteľnosti. 

 

     Ostatné znenie kúpnej zmluvy V – 2157/20022 zostávajú nezmenené. 

 

Poslanci hlasovali nasledovne: 

Za: 7 (Anna Huráková, Margita Borová, Oľga Chromeková, Milan Klinovský, Ľubomír 

Bublák,  Ondrej Kubík, Jozef Halka)  

Proti: 0     Zdržal sa: 0      Nehlasoval: 0. 

 

V „Diskusii“ sa riešilo: 

 

K bodu č. 7 – Diskusia  poslancov prebiehala priebežne pri každom bode programu.  

 

V závere  zasadnutia návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie a  starosta obce 

poďakoval prítomným za účasť a  ukončil zasadnutie . 

 

 

 

 

                                                                                 Jozef   S l  o v í k 

                                                                                    starosta obce 
V Rabčiciach dňa 19.8.2022 

  

Zapísala:  Bubláková Dana    

                                 
Overovatelia: Oľga Chromeková 

                       Milan Klinovský 

 
 

 

 

 

 

 
Deviata strana zápisnice zo zasadnutia OZ dňa  19.8.2022 

 


